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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
4. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 29. 3. 2023 v Obřadní síni OÚ Bouzov od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 14
Omluveni: 1
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Bc. Dušan Tejkal
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Miroslav Půr, Mgr. Jan Holub

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení). Bylo přistoupeno k volbě
zapisovatelky, ověřovatelů zápisu a návrhové komise.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Ing. Miroslava Půra a pana Mgr. Jana Holuba

c) návrhovou komisi ve složení pan Ing. Zdeněk Foltýn, pan Mgr. Bc. Dušan Tejkal a pan Ing. Petr Bešta 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/4Z/2023 bylo schváleno.

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal shrnul program dnešního jednání dle zveřejněné pozvánky a dotázal se, zda
zastupitelé souhlasí s takto navrženým programem nebo chtějí dnešní jednání doplnit o další bod. 
Problematice ČOV by věnoval prostor v bodě diskuze, kdy se dohodnou na termínu konání jednání
zastupitelstva, kde by byla řešena realizace kanalizace. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 4. zasedání zastupitelstva obce Bouzov.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/4Z/2023 bylo schváleno.
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2. Zpráva o činnosti rady obce

Slovo převzal místostarosta obce Ing. Foltýn a seznámil zastupitele se zápisy z jednání Rady, která se sešla
od minulého zasedání zastupitelstva dvakrát a mimo jiné projednala schválení nabídky firmy m-ARK Olomouc
na prezentaci v magazínu Haná, schválila servisní smlouvu s firmou VODASERVIS s.r.o. na zajištění
pravidelných servisních prohlídek dodaného a nainstalovaného zařízení dodavatelem, schválila účetní závěrku
příspěvkové organizace ZŠ Bouzov, odpisový plán školy a odvod z investičního fondu příspěvkové organizace
na účet obce, dále návrh rozpočtu školy, návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2024-2026 a žádost
o udělení výjimky z nejnižšího počtu žáků, dále rada schválila poskytnutí daru pro spolek DAMIŠKO v Jeřmani.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Schválení účetní závěrky obce za rok 2022

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal sdělil, že na dnešním jednání se bude schvalovat účetní závěrka za rok 2022, kdy
podklady zastupitelé obdrželi s pozvánkou. Závěrečný účet bude schvalován opět v červnu. Poté předal
slovo místostarostovi Ing. Foltýnovi, který sdělil zastupitelům, že začátkem března proběhl audit, kdy máme již
zprávu o výsledku hospodaření a je třeba poděkovat naší účetní paní Koutné za skvělou, vzornou práci, jelikož
je výsledek hospodaření opět bez chyby a nedostatků. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje účetní závěrku obce Bouzov za rok 2022 dle výkazů rozvaha, výkaz
zisků a ztrát a přílohy k 31.12.2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4Z/2023 bylo schváleno.

4. Schválení rozpočtu obce na rok 2023

Místostarosta Ing. Foltýn " Byl zpracován návrh rozpočtu, který jste obdrželi v podkladech a v rozpočtu se již
počítá s vodovodem. Pro nás jsou rozhodující 3 daně - daň z příjmů, DPH a ze závislé činnosti. Oproti loňskému
roku byly tyto položky navýšeny o 2,7 mil. Kč, za 1 čtvrtletí již víme, že je nárůst o 1,2 mil. Kč. Kdyby to
pokračovalo touto křivkou, mohli bychom být nad tímto stanoveným rozpočtem a za půl roku budeme na úrovni
toho, co jsme přidali v návrhu rozpočtu." 

Paní Haicová, DiS. "Sešel se i finanční výbor, zpráva ze schůzky je zpracována, kdy toto navýšení se probíralo a
byla přidána nová položka rozpočtu, a to je obnova seniorklubu."

Místostarosta obce Ing. Foltýn "Překvapil mě poměrně velký nárůst za elektřinu, osobně se mi to nezdá, ale
uvidíme, jak se to vše vyvine. Došlo také k navýšení z hlediska odpadů. Neosvědčil se systém kompostování
do vaků, vyváželo se do Podolí a počítali jsem s tím, že by mohl vzniknout nějaký produkt, který obec, občané
využijí. Bohužel dostavila se nečekaně kontrola ze životního prostředí a tuto skládku bylo třeba urychleně
zlikvidovat. Do budoucna usilujeme o to, že by tento prostor sloužil jako meziskládka, řešíme potřebná
povolení. A nyní s tímto odpadem nemůžeme manipulovat, nemáme oprávnění. Ročně vyprodukujeme 350 tun,
což vozit toto množství do Nasobůrek k likvidaci je finančně neúnosné." 

Pan Bc. Macek "A to povolení je možné získat?"

Místostarosta obce Ing. Foltýn " Řešíme to a čekáme jak se to vyvine."

Paní Ing. Kolavíková "Počítá se ztrátou na teplu ve výši 5 mil. Kč?"
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Účetní paní Koutná "Ve výdajích jsou započítané zálohy a uvidíme podle skutečných výdajů."

Starosta obce Mgr.Bc. Tejkal "Co se týká kompostování, tento problém usilovně řešíme, komunikujeme
s úřady, momentální řešení pro obec jsou kontejnery pouze na trávu a listí."

Pan Mgr. Holub "Vozit kontejnery do obcí nemá s ekologií nic společného, vůbec bych toto neobnovoval."

Starosta obce Mgr.Bc. Tejkal "Svoz kontejnerů bych nechal na bod diskuze, vyřešme nyní schválení rozpočtu"

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje rozpočet obce Bouzov na rok 2023 dle přílohy.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/4Z/2023 bylo schváleno.

5. Dostavba vodovodní sítě Bouzov - Hvozdečko, Kovářov

Starosta obce Mgr.Bc. Tejkal sdělil, že na minulém zastupitelstvu byla schválena realizace akce dostavba
vodovodu. Byla zveřejněna pravidla dotačního programu Olomouckého kraje 2023 s titulem „Výstavba a
dostavba vodovodů pro veřejnou potřebu a úpraven vod“, kdy je potřeba změnit znění přijatého usnesení
z minulého zasedání zastupitelstva, které je povinnou přílohou ke krajské dotaci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov mění znění usnesení č. 5/3Z/2023 ze dne 16.2.2023 takto:

Zastupitelstvo obce Bouzov souhlasí s realizací akce „Dostavba vodovodní sítě obce Bouzov – Hvozdečko,
Kovářov“. Dále prohlašuje, že vlastní pozemky dotčené výstavbou vodovodní sítě a deklaruje, že majetek
pořízený při realizaci projektu s podporou dotace Olomouckého kraje ponechá ve vlastnictví minimálně
po dobu 10 let od realizace.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/4Z/2023 bylo schváleno.

6. Dotace 1.FC Olešnice

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal sdělil, že obec obdržela žádost o dotaci pro spolek 1.FC Olešnice. Je to sportovní
klub obce, který obec reprezentuje, s finančními prostředky hospodaří samostatně. Starají se o fotbalová
družstva od přípravky až po muže, pod svou záštitu převzali oddíl fotbalu Sokola Bouzov. Jedná se o dotaci
na děti a provoz sportoviště ve výši 80.000,-Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bouzov spolku 1.FC
Olešnice u Bouzova, z.s. ve výši 80.000,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Chmelina)

Usnesení č. 5/4Z/2023 bylo schváleno.

7. Obecní majetek

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal předal slovo předsedovi pozemkové komise panu Ing. Beštovi.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 4 / 7

Pan Ing. Bešta "Pozemková komise obdržela žádost od manželů *** , kdy by chtěli koupit část pozemku
parc.č. 363/1 a část pozemek parc.č. 370 v k.ú. Blažov z důvodu parkování, dopravní obslužnosti k jejich domu
a z důvodu zřízení květinových a zeleninových záhonků u domu. O pozemek celoročně pečují a kultivují.
Pozemková komise však nedoporučuje tyto části pozemků prodat, navrhuje spíše pronájem."

Paní Haicová, DiS. "Proč nedoporučuje prodat."

Pan Ing. Bešta "Pozemky sousedí s obecní budovou a navíc je zde umístěna jímka."

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej části pozemku parc. č. 363/1 a části pozemku parc. č. 370,
vše v k.ú. Blažov manželům ***.

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 10 (Aigl, Chmelina, Foltýn, Haicová, Holub, Knápek, Kolavíková, Kunc, Macek, Putík) /
Zdrželo se: 4 (Bešta, Fryšák, Půr, Tejkal)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Pan Ing. Bešta "Na zastupitelstvu byl již schválen záměr s prodejem pozemků v Jeřmani  ***, již je vyhotoven
i geometrický plán, na předchozím zastupitelstvu bylo jednání odloženo, ale nyní jsme dospěli k závěru, že je
tyto pozemky potřeba vyřešit."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje prodej nově vzniklého pozemku parc. č. 187/8 v k.ú. Jeřmaň dle
geometrického plánu č. 113-394/2022  *** za cenu 25,-Kč/m2 a odkup nově vzniklého pozemku parc.
č. 187/6 a nově vzniklého pozemku parc.č. 187/10 , vše v k.ú. Jeřmaň dle geometrického
plánu č. 113-394/2022 od *** za cenu 25,-Kč/m2.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/4Z/2023 bylo schváleno.

Pan Ing. Bešta "Žádost o prodej pozemku parc. č. 702/23 v k.ú. Bouzov byla odložena a pozemková komise
doporučuje s rozhodnutím ještě počkat, toto je podloženo výsledkem jednání o ČOV."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje odložení projednání prodeje pozemku parc. č. 702/23 v k.ú. Bouzov. 

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/4Z/2023 bylo schváleno.

8. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Je třeba vyhlášku o nočním klidu z roku 2016 aktualizovat. Na Bouzově
se konají  velké akce, stejně jako i v ostatních místních částech jsou pořádány nejrůznější kulturně-sportovní
akce." 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/4Z/2023 bylo schváleno.



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 7

9. Diskuze

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "V rámci diskuze bych otevřel znovu problematiku vybudování kanalizace,
předběžně jsme se dohodli, že proběhne i schůzka s občany. Doplnil jsem podklady z odboru životního
prostředí, na proběhlé pracovní schůzce zastupitelstva byli přítomni lidé zabývající se touto problematikou.
Bouzov má jediné řešení kanalizace, a to centrální. Občané byli informování prostřednictvím letáčků."

Paní Ing. Kolavíková "Mohl by se tento leták vložit i na webové stránky, aby se tato informace dostala
i k ostatním občanům?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Leták na stránky zítra vložíme. Schůzka s občany by proběhla 5.4.2023
v 18.00 hod. v Radničním sále na Bouzově. Má někdo něco do diskuze, zastupitelé či občané?"

Pan *** "Bylo by možné udělat toto sezení jednotlivě pro občany Podolí, Jeřmaně, tolik lidí na Bouzov nepřijde,
jsou tací, co se sem nedostanou. Všichni se ptají a upřímně rozhodnutí zastupitelstva na minulém zasedání mě
překvapilo. A dále nechápu postoj pana Mgr. Holuba ohledně kontejnerů na bioodpad. Obec má povinnost
bioodpad řešit."

Pan Mgr. Holub "Mně to nedává smysl, ano, jsem rád, že lidé pečují o prostranství, zeleň, ale nedává mi smysl
sbírat bioodpad, pak ho svážet, plýtvat naftou. Dává mi smysl kontejnery umístit na Bouzově, kde jsou malé
zahrádky, prostory. Větve to je problém, zákon zakazuje pálení, chápu, že jsou vyhlášky, nařízení. Chápu
svážení bioodpadu ve městě, ale na vesnici, kde jsou zahrady a možnost kompostu. Ve Hvozdečku by bylo
ideální, aby kontejner umístěn nebyl, občané by odpad mohli klidně vozit třeba ke mně. Svážení plastů, papíru
a skla smysl má."

Pan *** "Svážení hloupost dle mého názoru není. Co sečení obecních pozemků, i ta obec to musí někam svážet.
Já mám velkou zahradu, kompostér mám 1000m3, ale ten nestačí."

Pan *** "A kam to tedy bude vozit obec? Vy máte podle zákona povolení, aby Vám mohli občané Hvozdečka
odpad svážet?"

Pan Ing.Chmelina "Problém je v lidech, ti jsou nezodpovědní, nahází do kontejnerů vše, dlouhé větve, neřeší to.
Kdyby se dalo třídit od prvopočátku, tak ten projekt kompostování smysl měl."

Od občanů zazněl dotaz, jak to dělají teda v Nasobůrkách.

Starosta obce Mgr.Bc. Tejkal "V Nasobůrkách je skládka a mají tam i přímo třídící linku. A dotyčný to má jako
živnost."

Paní *** "Doma máme také velký kompost, nevypadá to moc hezky, když se kolem prochází, ale máme. Pokud
bude chtít někdo odvézt ze zahrady trávu, odpad někam, tak ať si to zaplatí. Štěpkovač by se také dal pořídit.
Proč by to měla platit obec? Dále plánovaná schůzka na 5.4. je moc v krátkém čase, je před Velikonocemi."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Přistavení kontejneru je zpoplatněno. Haluze z křovin do štěpkovače nejdou."

Pan Mgr. Holub "Řešme tedy jen obec, ořezy větví, trávu."

Paní *** "Lidé dají do kontejneru vše, pokud nebude kontrola, která v případě, že tam něco najde, tak příště
kontejner nebude. Je to jako s dětmi, které všemu učíme, i lidi to musíme naučit. Větve již při vyřezávání
snad můžou třídit. Pokud to obec i s nepořádkem vyveze, lidé se to nenaučí. Existuje přece i možnost fotopastí.
"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Uvidíme jak se to bude dál vyvíjet."

Pan Ing. Chmelina navázal na plánovanou schůzku s občany "Schůzku nemá smysl dělat teď ve všech dědinách,
neřeší se technické věci."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Termíny budou tedy následující: v úterý 11.4.2023 v 18.00 hod. schůzka
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s občany v Radničním sále a následující den ve středu 12.4.2023 v 18.00 hod. v Radničním sále 5. zasedání
zastupitelstva."

Pan Ing. Chmelina "Bylo by možné dát do té schůzky na papír celou ekonomiku týkající se ČOV od částky
stočného, půjček apod?"

O slovo požádala paní Ing. Kolavíková "Mám dotaz ohledně pošty."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Zítra přijede člověk z pošty a zastaví se i na obci."

Paní Ing. Kolavíková "Obrátila se na mě s dotazem paní ***, že posílala na obec email ohledně nabídky služby
alternativní knihovny."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Na email jsem odepisoval, ať se ozve a domluvíme schůzku."

Paní Ing. Kolavíková "Zhruba před měsícem byl opět problém s přechlórovanou vodu v Olešnici. Byl to hrozný
zápach, který trval několik dní, bylo to jak na bazéně. Volala jsem i na obec."

Pan Knápek "Zaseklo se dávkování chlórování, což se řešilo hned po zjištění závady."

Paní Ing. Kolavíková "A jak to vypadá s novým hřištěm na Olešnici, kdy bude funkční?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Teď se řeší potřebné terénní úpravy, musí se zabetonovat koše na basket, jsem
v kontaktu s firmou, která na tom pracuje a v nejbližší době začnou s dokončovacími pracemi."

Paní Ing. Kolavíková "Ještě bych Vás chtěla informovat, že s Denisou Haicovou organizujeme na 15.4.2023 pro
okolní dědiny akci "Ukliďme Česko", kterou tuto sobotu pořádají i na Bouzově. A poslala bych plakátek, jestli
by to bylo možné zveřejnit na obecních stránkách."

Pan Ing. Chmelina "A v jaké fázi je územní plán?"

Místostarosta obce Ing. Foltýn "Zatím to stále běží, lidi se najednou probrali a neustále dávají připomínky."

Pan Ing. Bešta "Ale pro připomínky byl stanoven termín do kdy, ne?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Ano, tyto připomínky se nezapracovávají, ale je třeba se s nimi nějak vypořádat,
odpovídat na ně."

Paní Haicová, DiS. "Na schůzku s občany bude pozvaná i paní z Čerlinky?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Ano, pozvu i pana Calábka."

Místostarosta obce Ing. Foltýn "Je třeba uvědomit si, že hrozí, že budeme reálně vyvážet do Litovle. Kraj
se diví, že nedošlo ke schválení kanalizace a že nám Litovel povoluje výjimku. Otázkou je, co bude, až uplyne
tříletá povolená doba, lidé budou dokladovat vývoz 2/3 spotřebované vody. Jsou to jednoduché počty,
Bouzov má spotřebu 30m3 na osobu, likvidace v Litovli stojí 110 Kč/m3 a za 1 km je to 48 Kč. 

O slovo požádal pan *** "V minulosti jsem také byl ve funkci starosty, na Bouzově vlastním nemovitost a čekal
jsem na rozhodnutí a že konečně přestane téct špína do Boubelky. Když jsem se to dozvěděl, že nebylo
vybudování schváleno, tak mě to překvapilo. Vytáhl jsem si zápis ze zastupitelstva, kde 10 zastupitelů zamítlo
kanalizaci. A ty názory, co tam padly. Katastrofa. Informoval jsem se u starosty, místostarosty, u těch,
kteří hlasovali pro. Je to nepochopitelné, neskutečné. Zpracovali se tři projekty a 8 mil. Kč není zanedbatelná
částka. Přírodu a krajinu musíme udržovat a ne likvidovat. Slovíčko proti tady nepatří. Domácí čistička vyjde
na 200000Kč, k tomu se musí připočítat akumulační nádrž, na tom se neušetří, navíc voda z čističky
není maximálně vyčištěná, dále je třeba se o chod čističky starat, kontrolovat, předkládat vzorky. Vypouštět
vodu do veřejné kanalizace, nemáte nárok a navíc je třeba protečení 15l čisté vody za vteřinu na 1l odpadní.
Kdo bude načapán, tak sankce jdou až do 100.000 Kč. Nemáme na rozhazování. Projekt je potřeba podpořit a
realizovat."

Pan Bc. Macek "Padlo zde několik nepravdivých informací. Zpracované projekty byly 2, za všechny projekty
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byla celková částka 8 mil. Kč, zainvestovalo se  a nejsou to vyhozené peníze. Díky tomu víme, jak na tom jsme,
jakou cestou se dát. Na zasedání s odborníky se ukázalo, že jsme v pasti, legislativně nemůžou být
decentralizované čističky. Vracíme se tedy k možnosti centralizované kanalizace. Jako zastupitelé se musíme
také chovat hospodárně, zjišťovat možné cesty, podklady."

Proběhla bouřlivá diskuze. 

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal poděkoval za všechny názory, ale touto problematikou se budeme více zabývat
na plánované schůzce s občany.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Závěr

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal poděkoval přítomným zastupitelům za účast a popřál všem krásný zbytek večera.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Miroslav Půr   ............................................................
 

Mgr. Jan Holub   ............................................................
 
Starosta Mgr. Bc. Dušan Tejkal   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 3. 4. 2023


